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Věc: Stížnost ve věci výběrového řízení na post ředitele ZŠ Formanská

Vážení,

obracím se na Vás se stížností týkající se důvodného podezření na případ plagiátorství a
pochybení ve výběrovém řízení na funkci ředitele ZŠ Formanská, Praha 11 - Újezd u Průhonic. Výběrové
řízení bylo vyhlášeno dne 7/9/2023 starostou městské části Václavem Drahorádem a proběhlo dne
14/12/2023.

Součástí výběrového řízení bylo i předložení Koncepce školy na dalších 6 let v maximálním
rozsahu 6 stran. Důvod, proč se obracím na ČŠI je fakt, že členy komise posuzující jednotlivé kandidáty
byli i 3 nominanti České Školní Inspekce. Jsem tedy přesvědčen, že se jedná o záležitost hodnou
přezkumu ze strany ČŠI.

Jakožto otec dítěte docházejícího do výše uvedené ZŠ jsem se spolu s mnohými dalšími rodiči o
výběrové řízení a jeho výsledek zajímal. Na prvním místě výběrového řízení se umístila členka
zastupitelstva MČ Újezd u Průhonic Mgr. Helena Patáková.

Po přezkumu její vítězné koncepce musím konstatovat, že mnohé části její koncepce jsou
plagiátem. V příloze zasílám detailní rozbor, který dané podezření jednoznačně potvrzuje. O celkové
kvalitě koncepce Mgr. Heleny Patákové mám značné pochybnosti, jelikož je velice obecná a obsahuje
nejen prokazatelně opsané a neozdrojované pasáže, ale i faktické a formální chyby. Stejně tak mám
pochybnosti o tom, zda osoba diskutabilních morálních kvalit je kompetentní k výkonu funkce ředitelky
ZŠ, která přímo ovlivňuje výchovu a vzdělávání desítek dětí. I sama školní inspekce měla v minulosti k
působení Mgr. Heleny Patákové nezanedbatelné výhrady, dohledatelné v inspekčních zprávách ZŠ Věry
Čáslavské, Praha 6.

Navíc předložená koncepce nesplňuje zadání zřizovatele. Ten požadoval, aby návrh koncepce
řízení a rozvoje školy na období 6 let obsahoval popis “zajištění rychlého a bezproblémového přechodu
ze stávající školy 1. stupně (1.–5. ročník) na plnohodnotnou školu (1.–9. ročník) - s důrazem na
spolupráci se stávající základní školou s následným spojením do jednoho vzdělávacího subjektu.”
Koncepce Mgr. Patákové se danému tématu nevěnuje, přičemž zřizovatel vyhlášení výběrového řízení
přímo odůvodnil tím, že bylo třeba jej vyhlásit právě z důvodu rozšiřování školy o druhý stupeň.

Obavy o budoucí kvalitu ZŠ Formánská mám i z toho důvodu, že se paní Patáková v minulosti
nezdráhala veřejně shánět někoho, kdo za ní napíše školní vzdělávací program. Dokládám printscreen
příspěvku veřejně dostupného na sociální síti.
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Žádám dle Zákona č.106/1999 Sb, Zákon o svobodném přístupu k informacím o transparentní
komunikaci a o poskytnutí všech dostupných a relevantních informací a dokumentů k danému případu.
Žádám o veškeré písemnosti, které měli nominanti ČŠI v komisi k dispozici (hodnotící kritéria, zápis
komise, závěry, specifikaci východisek, která při posuzování kandidátky uplatnili apod.) Dále také prosím
o informaci, jaké další kroky bude v této záležitosti ČŠI činit.

Děkuji a věřím, že bude případu věnována pozornost, jelikož jde o veřejný zájem nejen z pohledu
dětí a rodičů, ale také s ohledem na investici přesahující 0,5 miliardy Kč, která se v souvislosti s novou
budovu školy ZŠ FORMANSKÁ plánuje.

Žádám o transparentní a důkladné prošetření, které je, dle mého názoru, i v zájmu udržování
dobrého jména ČŠI.

Děkuji Vám mnohokrát za čas, který věnujete mé stížnosti.

S úctou,

……………………………………………
Petr Smékal

V Praze dne 12/1/2024

Přílohy : Koncepce Mgr. Patákové, Rozbor koncepce Mgr. Patákové, Zadání výběrového řízení od
zřizovatele, Snímek obrazovky - příspěvek na sociální síti, Koncepce Mgr. Kunsta

2


